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Aanwezig/Verontschuldigd: 
 

Naam  
Coppin Chris aanwezig 

De Rudder Danny aanwezig 

Decoster Lucien aanwezig 

Marchand Gilberte aanwezig 

Nys Lieve verontschuldigd 

Olislaeger Eddy aanwezig 

Salimans Mia aanwezig 

Simon Christa aanwezig 

Singulé Claudine Verontschuldigd 

Vanden Wouwer Freddy later aanwezig  

Witte Paula verontschuldigd 

Van Roey Lore aanwezig 

Vanthuyne Marc aanwezig 

Vanderlinden Annelies aanwezig 

De Rudder Marijke aanwezig - verslag 

 

We hebben er intussen een jaar naar uitgekeken maar het zat er nog niet in om een ‘echte’ 

bijeenkomst van de Seniorenraad te kunnen houden. Daarom werd deze digitale seniorenraad-

babbel georganiseerd. Uit de reacties na de vorige vergadering en via telefoon, bleek dat het 

merendeel van de leden het niet ziet zitten om via de computer te vergaderen.  
Om die reden is er dus ook geen agenda maar werden een aantal medewerkers van 

het lokaal bestuur verzocht om vooral informatie te delen en te antwoorden op 

eventuele vragen. We experimenteren op deze manier ook een beetje om te kijken hoe we 

toch terug meer betrokkenheid kunnen realiseren.  

Schepen Annelies, Lore van de dienst welzijn, Marc van de thuisdiensten en Marijke van de 

dienst vrije tijd brengen nieuws dat senioren kan interesseren. 

Daarna is er tijd voor vragen, suggesties, bezorgdheden,… en ruimte voor een babbel! 
  
Schepen Annelies Vanderlinden 

 

Update corona in Hoeilaart 

De voorbije weken hebben we in Hoeilaart een dipje gehad op vlak van cijfers maar intussen 

doen we het weer beter. 

Nu gaan scholen opnieuw dicht met grote impact op ouders waarschijnlijk – voorlopig wel nog 

speelpleinen maar volgende week bespreekt college op basis van de actuele gegevens dan. 

 

Het vaccinatiecentrum is momenteel ongeveer 2 dagen per week open met 2 lijnen – Annelies 

gaat donderdagavond zelf als medewerker van gemeente Overijse aan de slag daar en zal dan 

ondervinden hoe alles werkt. 

 

In antwoord op een aantal vragen is er nog volgende informatie die Annelies kreeg: 

• Wat met het vaccin voor mensen die mogelijks allergie hebben? 

Er wordt aangeraden zeker ook na te vragen en te bespreken met huisarts – er is ook steeds 

een medisch verantwoordelijke aanwezig in het vaccinatiecentrum. Ook daaraan kunnen nog 

vragen gesteld worden om dan een beslissing te nemen om al dan niet vaccin te krijgen. 

 

• Vaccinatiecentrum – werking > zie ook brochure die nu in de bus valt + filmpje hierover 

dat online beschikbaar is. 

 

• Initiatieven voor vervoer minder mobiele Hoeilanders naar Overijse  

Annelies meldt dat het centrum van Overijse zeker bereikbaar is ondanks de wegenwerken die 

er aan de gang zijn het komende jaar. 
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! voor de bussen is er wel een omleiding waardoor er toch nog een grote afstand te voet 

afgelegd moet worden. 

 

Mensen die uitnodiging krijgen, kunnen ook contact nemen met infolijn waar ze informatie 

over concrete vervoervragen kunnen krijgen. 

 

Marc Vanthuyne vult aan wat de opties zijn rond vervoer naar het vaccinatiecentrum:  

 

MinderMobielenCentrale (MMC) in Hoeilaart gaat ervan uit dat alle aanvragen zullen verwerkt 

kunnen worden. Hiervoor wordt een 3-trapsysteem gebruikt wanneer er een vraag is: 

1) Ken je echt niemand waar je hulp kan aan vragen? (mensen worden eerst 

gemobiliseerd in eigen omgeving) 
 

2) MMC kan een tweede optie zijn – ook voor niet-leden 

• Je moet geen lid zijn - geen lidgeld gevraagd  

• Enkel de onkostenvergoeding die chauffeur vraagt, is verschuldigd (tarief per 

km. + eventueel bijkomende kost voor lange wachttijd). 

Op dit moment zijn er 3 ritten geweest en 5 ritten die aangevraagd zijn. Er wordt verwacht dat 

dat aantal nog zal stijgen. 
 

Danny heeft intussen positieve ervaring als chauffeur en benadrukt dat men aan de ingang 

telkens al zeer behulpzaam was om mensen te helpen – hij heeft wel nog volgende suggestie: 

• Aan ingang markthalle is parking voorzien voor personen met beperking: vraag om 

daar ook blad bij te hangen dat chauffeurs voor MMC daar ook even mogen staan – 

chauffeurs wel vragen om er niet echt te parkeren en zich te verplaatsen gedurende de 

tijd dat ze moeten wachten. Marc neemt dit mee voor briefing van vrijwilligers. 

• Afzetten mensen verloopt vrij vlot maar eens het drukker wordt zal dit misschien 

probleem worden omdat de doorgang niet heel groot is 

Annelies neemt de suggesties mee naar Overijse en vraagt ook om zeker te bekijken wat er 

misschien mogelijk is om mensen die slecht te been zijn vlot te laten in- en uitstappen zonder 

veel afstand te moeten afleggen. 
 

3) 3de regeling: Marc nam contact en kan eventueel afspraak maken met taxibedrijven  

(goedkoopste is € 45) die eventueel ook kunnen ingeschakeld worden. 

 

Het busje van de woonzorgsite is ook beschikbaar voor vervoer op de uren dat er geen vervoer 

voor woonzorgcentrum is. Ook hiervoor werden chauffeurs gevonden. 

 

Taxistop is bereid gevonden om een uitbreiding van chauffeurs te doen die tijdelijk hiervoor 

ingeschakeld kunnen worden. Vrijwilligers mogen zich zeker aanmelden. 

 

Eddy doet oproep om ook out of the box te denken > ook Uber is een mogelijkheid (€ 11.66) – 

kan voor mensen die hiermee vertrouwd zijn en in de mogelijkheid zijn om hier gebruik van te 

maken zeker ook een goed alternatief zijn! 

 

Lucien heeft zich opgegeven als vrijwilliger maar kreeg geen verdere informatie >> best 

contact opnemen met het vaccinatiecentrum (normaal kwam er al een vraag om te registreren 

voor een online agendaAPP - BookU-app) 

Lucien neemt ook nog contact met Marc om eventueel tijdelijk vrijwilliger MMC te worden. Hij 

kan ook mensen met een rolstoel vervoeren. 

 

Hulp nodig? – vragen? 

De voorbije dagen zou iedereen een zeer duidelijke brochure gekregen moeten hebben in de 

brievenbus. Deze bevat informatie over het centrum en de werking ervan. Spijtig genoeg 

wordt ook dit, net zoals zo veel andere infokanalen niet altijd gelezen door heel wat mensen. 

In elk geval zijn senioren die de brochure al doornamen zeker tevreden over inhoud en vorm. 

 

En de volgorde, de reservelijsten,… in het vaccinatiecentrum? 

Annelies meldt nog even voor de duidelijkheid: het zijn niet de lokale besturen of de 

vaccinatiecentra die bepalen wie er wanneer en met welk vaccin gevaccineerd wordt. De 
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verantwoordelijken van het vaccinatiecentrum leggen wel reservelijsten aan met gegevens van 

mensen die best zo snel mogelijk gecontacteerd worden. Dit gebeurt enkel wanneer er naar 

het eind van de dag nog een aantal vaccins beschikbaar zijn.  

 

Worden intussen gevaccineerd: zorgverstrekkers - prioritaire doelgroepen – mensen van 

reservelijsten als er vaccins over zijn na een vaccinatiedag + 1ste oproep oudste deel bevolking 

vanaf bepaald geboortejaar. Er zou nu ongeveer gestart worden met oproepen van 65+. Mia 

meldt dat ze er weet van heeft dat al een aantal leden van Samana intussen opgeroepen werd 

voor vaccinatie: 80+ en al voor 1 april gevaccineerd. 

 

Ook nu nog reservelijst met gegevens van eerdere groepen die hun vaccin nog niet kregen – 

wordt in Overijse nu aangevuld met beroepen uit de kinderopvang: onthaalouders, 

kinderopvang, kleuterjuffen,…  -- telkens er iets vrijkomt, wordt uit 1 van deze groepen 

iemand gecontacteerd. Voor de kinderopvang en scholen: instelling moet gelegen zijn op 

grondgebied van eerstelijnszone + betrokkene moet ook op dit grondgebied wonen 

Dokters mogen nog steeds 10 risicopatiënten aanduiden waarbij eerst de oudste gebeld wordt.  

 

Namens de Seniorenraad proficiat en dankjewel aan alle mensen die zich inzetten voor het 

welslagen en de organisatie van het vaccinatiecentrum!!  

Uit de eerste reacties blijkt dat alles daar vlot verloopt en men zeer behulpzaam is. 

 

 

Nieuws van Lore, beleidsmedewerker welzijn 

 

Aanvulling bij nieuws ivm corona 

Aanvullend bij de informatie over het vaccinatiecentrum geeft Lore nog een woordje uitleg 

over wat er intussen nog steeds in Hoeilaart gedaan wordt in het kader van de dagelijkse 

opvolging van de cijfers. 

Lokaal gebeurt er ‘bron-tracing’: alle mensen die hier positief testen, worden nog steeds 

opgebeld om in kaart te kunnen brengen waar besmettingen mogelijks aan mekaar gelinkt 

kunnen worden (vb in bepaalde winkel, school, bij activiteit,…) om daar eventueel op in te 

grijpen – nu zijn cijfers terug wat beter, voorbije dagen was 90% Britse variant die zich vooral 

situeerde binnen gezinnen. Tegelijk wordt nog een keer nagevraagd of de mensen de regels 

goed begrepen hebben en of ze eventueel hulp nodig hebben. 

Bij de contact-tracing worden mensen vanuit een centraal punt gecontacteerd om na te kijken 

met wie ze in contact kwamen om dan zo veel mogelijk van deze groep mensen te kunnen 

waarschuwen voor het risico-contact dat ze hadden.   

 

Update project rouwzorg 

Er werd intussen een organisatie gevonden om mee in zee te gaan (Trefpunt zelfhulp). Zo 

gauw het kan, wordt er gestart. Vanaf juni hopelijk promotie maken en vanaf september 

starten met infomomenten in zowel Hoeilaart als Overijse. Vanaf dan vrijwilligers zoeken die 

groepjes willen begeleiden en daarvoor ook de nodige opleiding voorzien. 

 

Aansluitend hierbij: in april is er een infosessie vanuit Huis van het Kind met ‘missing you’ rond 

omgaan met rouw en verlies maar dan specifiek voor doelgroep kinderen en jongeren. 

 

Update project verzorgingsbonnen 

Sociale dienst start met project ‘verzorgingsbonnen’ (€ 30) voor gekende personen binnen de 

sociale dienst/thuisdiensten – te gebruiken bij kapper en pedicure – zou starten vanaf 1 april 

maar dit wordt nu tijdelijk uitgesteld gezien de verstrengde maatregelen.  

 

Vraag Mia: wie krijgt de bonnen? > mensen die gekend zijn bij de thuisdiensten van het 

OCMW (die dus nu al gebruik maken van gezinszorg, poetsdienst, warme maaltijden,…) – 78 

mensen komen in aanmerking. Op die manier steunen we ook een aantal lokale handelaars. 

 

Dit is 3de soort bonnen die ingevoerd wordt – als er daarna nog geld over is, wordt bekeken 

wat eventueel nog nodig is voor deze doelgroep. Vraag of er dan ook andere doelgroep(en) 
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aangesproken worden met mensen die niet noodzakelijk gekend zijn bij het OCMW? >> te 

bekijken 
 

Vraag Gilberte: wat als er signalen zijn dat mensen in problemen zijn? > hen aanmoedigen om 

zeker contact op te nemen met de sociale dienst via het sociaal huis. Deze oproep om mensen 

aan te sporen om het sociaal huis te contacteren, kan niet genoeg herhaald worden. Alleen zo 

kunnen mensen ook effectief geholpen worden.  

Als er problematische situaties gekend zijn, mag dit zeker gemeld worden bij de sociale dienst. 
 

Nieuws van de woonzorgsite 

In het woonzorgcentrum kreeg de cafetaria een grondige opfrisbeurt. Deze vrijdag was er voor 

het personeel en in de mate van het mogelijke een soort inhuldiging en de hoop de cafetaria 

daarna ook zo snel mogelijk in gebruik te kunnen nemen.  

 

Lore laat weten dat het zeker een optie is om er een vorm van ‘trefpunt Sohie’ te organiseren. 

Bij deze dus een uitnodiging om dit misschien (tijdelijk) in de vernieuwde cafetaria van het 

WZC te organiseren. Zeker welkom daar! 

 

Serviceflats zijn intussen erkend als assistentiewoning – hopelijk in de toekomst ook realisatie 

van nachtopvang mogelijk op onze site. 

 

Update psychologische eerstelijnszorg  

Er werd een subsidie vanuit Vlaanderen ontvangen: ongeveer € 3000 voor tenlastename van  

kosten die specifiek in kader van corona gemaakt worden voor psychologische eerstelijnszorg. 

 

Nieuws van de dienst Vrije Tijd 

 

Aangezien de vrijetijdsinfrastructuren gesloten blijven (met uitzondering van een aantal 

activiteiten en vergaderingen die wel doorgaan) en het ook verplicht is om thuis te werken, is 

het ook moeilijker om al veel nieuws te delen en activiteiten te plannen. De dienst vrije tijd (en 

dus ook Marijke) blijft wel bereikbaar via mail en telefoon. Je kan ook elke dag van 9 tot 12u 

terecht aan de balie in het GC Felix Sohie. 

 

Een aantal initiatieven en ideetjes voor het voorjaar en de zomer blijven op de agenda staan 

maar het blijft vooral afwachten wat zal mogen en kunnen. Marijke heeft nieuws over een 

aantal activiteiten:  

• Ipitup-sessies: waren gepland voor april/mei maar worden nu uitgesteld 

• Zomerprogramma met zomerbar op het Gemeenteplein: is eigenlijk bedoeld als 

uitbreiding van de bestaande terrassen maar dan uitgebaat door verenigingen en raden 

(in de eerste plaats) en eventueel ook handelaars. 

o Bedoeling is om er ook nog een aantal activiteiten te plannen > collega Sam zal 

zo snel mogelijk verenigingen en raden contacteren om naar interesse voor 

samenwerking te polsen.  

• Meifeesten: gaan zeker niet door in mei en waarschijnlijk ook niet eind juni – mogelijks 

zal Doendervolk wel meewerken aan de zomerbar (zoals andere verenigingen) 

• Druivenfestival: zal hopelijk wel kunnen doorgaan maar het blijft nog even uitkijken 

naar de vorm. Het comité is in elk geval gestart met de uitwerking van het concept. 

• Petanqueveldjes en zitbanken in de buurt ervan worden proper gemaakt en zullen 

hopelijk een extra plek zijn waar ook senioren elkaar kunnen ontmoeten bij mooi weer. 

Er wordt in elk geval al terug gebruik gemaakt van de veldjes aan het parkpaviljoen. 

• Wandelen – fietsen - …: een warme oproep om terug op stap te gaan in eigen buurt 

• Digidokter en computerspreekuur online: Alain Borreman werd bereid gevonden om 

opnieuw aan de slag te gaan als vrijwilliger en zal in de komende periode verschillende 

online sessies organiseren> zie info via Bib + digidokter@hoeilaart.be  

 

Varia en allerlei 

Nog een aantal thema’s komen aan bod tijdens het gesprek: 

• Website en nieuwsbrief Senioren Hoeilaart bestaan intussen 3 jaar!  

Een welgemeende dankjewel en pluim aan het adres van degenen die er sindsdien heel 

wat energie insteken.  

mailto:digidokter@hoeilaart.be
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Gilberte herhaalt de wens en doet een oproep om toch af en toe te reageren op artikels 

die verschijnen. Ze worden dan wel vaak gelezen maar het zou tof zijn ook enige 

reactie te krijgen. 

 

• Mobiliteit 

o Start project ‘Telraam’: de seniorenraad informeerde een paar jaar geleden naar 

de mogelijkheid tot deelname aan dit project en dacht uiteindelijk zelf een aantal 

telramen aan te schaffen. Maar kijk, na een tijdje rijpte een project en intussen 

zijn een 20-tal telramen aangekocht. Het project voor registratie van verkeer 

wordt nu uitgerold in de gemeente. 

 

o Oproep: hou je voetpad vrij! 

Freddy en Gilberte hebben het al vaak gezegd en gevraagd: ‘meld het aan de 

gemeente!’ zodat er kan ingegrepen worden als vb. voetpaden er slecht 

bijliggen, hagen gesnoeid moeten worden,… 

 

• Wonen: 

o Online vorming ‘sterk woonbeleid’ vanuit de Vlaamse Ouderenraad – maandag 

19/04 van 9.30u tot 12u – Gilberte neemt deel 

o + melding van Annelies ivm lokaal initiatief vanuit IGO: in het najaar hopelijk 

vanuit IGO infosessies rond woningaanpassingen 

o Er staat ook een enquête over woongedrag op de planning – zal in overleg met 

sociale dienst opgesteld worden (Marc neemt deel aan voorbereiding met IGO) 

 

• Regionale trefdag ouderenraden – 22/10/2021 

 

• Is er nieuws over de belronde naar senioren? > Marc geeft nog toelichting 

Momenteel worden opnieuw 75-plussers die alleenstaand zijn gecontacteerd. In januari gestart 

om deze ongeveer 280 mensen op te bellen met groepje van 4 vrijwilligers. 

• zelfde principe als voordien: als er problemen gedetecteerd worden – genoteerd in 

logboek en Marc neemt dit op >> momenteel 3 situaties genoteerd waarvan 2 ook al 

door Marc gekend – niet echt problematisch – voor de 3de persoon is dit intussen 

opgepikt met de dochter van betrokkene 

 

Wat ‘eenzaamheid’ betreft: begint te wegen bij heel veel mensen, komt nu meer duidelijk naar 

boven en wordt gemeld door vrijwilligers - voor veel mensen wordt dit een groter probleem. 

Voorstel van Marc om, eens de lijst is afgewerkt, te herbeginnen met belronde vanaf begin 

 

Christa is zelf ook vrijwilliger en ervaart dat mensen zeker blij zijn wanneer ze gebeld worden.  

Zelfde ervaring aan de petanque – dankjewel om daar alles proper te maken – ook daar wordt 

soms gekozen voor een praatje, nog liever dan te petanquen. 

 

Samana: doet ook eerst telefoontje en brengt bezoekje aan de deur – mensen worden nu 

bezocht met paaseitjes – ongeveer 75 mensen worden bezocht, vaak mensen in eenzaamheid 

en zieken - Gebeurt op veilige manier aan de deur 

 

Marijke wil dit nog even in de verf zetten en wijst erop dat er intussen toch wel op 

verschillende manieren contact gezocht wordt door vrijwilligers en professionelen. Misschien 

kan de oproep om af en toe een keer te informeren bij de meest kwetsbaren in de buurt toch 

nog eens herhaald worden? Het belang van een buurtnetwerk blijft zeker bestaan.   

 

• De idee leeft om opnieuw kaartjes te bezorgen aan senioren. Gilberte bestelde er 

180 – Danny zorgt voor een positieve tekst die de lente in de kijker zet wat moed geeft.  

o Wie er een paar wenst om verder te verdelen, geef gerust een seintje! 

 

De deelnemers aan dit overleg vonden het interessant en zeker voor herhaling 

vatbaar. Suggestie om minder lang te wachten voor heruitgave zodat de tijd ingekort kan 

worden.  

Een nieuw datumvoorstel volgt. Blijf jullie verzorgen! 


